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PROTOKÓŁ 0012.3.10.2021 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 8 grudnia 2021 roku 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 14.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Bernadeta 
Magiera. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych 
przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów, 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych 
szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Jastrzębie-
Zdrój- miasto na prawach powiatu, mających zastosowanie do kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

 w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Miasta 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 17 listopada 2021 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 
 
Otwarcie posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Porządek obrad Komisji został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz. Poinformował, że będzie duża autopoprawka do projektu uchwały. 
Otrzymaliśmy 800 tys. zł  na przebudowę skrzyżowania ul. Porozumienia 
Jastrzębskiego, ul. Wrocławskiej, ul. Warszawskiej. Będziemy wprowadzać 1 mln. 
900 tys. na profesjonalne pracowanie po dochodach i wydatkach ( Laboratoria 
przyszłości). 

Janusz Toborowicz 
 - Wspomniał Pan, że niektóre płatności i inwestycje będą przesunięte na przyszły 
rok. Ile z tej części musi być wydatkowana w roku bieżącym? Czy „Laboratoria 
przyszłości” o których Pan mówił muszą być wydatkowane w tym roku.  
 
Stanisław Faber 
 - Powinny być w 60%. Ministerstwo Edukacji i Nauki faktycznie dopiero uruchomiło 
środki.  Nie ma żadnych nowych regulacji prawnych. Spotkaliśmy się z dyrektorami 
Szkół Podstawowych wskazując na bardzo krótki i szyki termin. Mają być 
przygotowane wytyczne z Ministerstwa Finansów. Może tak być, że przesuną się 
płatności.   
 
Janusz Toborowicz 
 - Jest to bardzo istotne.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych 
przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych 
szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Jastrzębie-
Zdrój- miasto na prawach powiatu, mających zastosowanie do kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

 

 w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Miasta 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber. Poinformował, że zmiana ustawy o samorządzie 
gminnym wymusza na Radach Miast i Gmin przyjęcie do końca bieżącego roku 
zmian dotyczących statutów MRM. Zmiany dotyczą m.in. sposobu wyboru 
przedstawicieli. Będą one odbywały się bezpośrednio w szkole – w szkołach 
ponadpodstawowych oraz wśród uczniów klas siódmych i ósmych szkół 
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podstawowych. Przyjęta została zasada, że po jednym  przedstawicielu każdej ze 
szkół dotyczy to również zespołów. Dotychczas procedowaliśmy jeszcze 
uzupełnienie składu Rady na podstawie  obowiązującego Statutu. Pani Prezydent 
wydała Zarządzenie powołując komisję. Razem z Panem Przewodniczącym RM 
braliśmy udział w drugim etapie przesłuchania kandydatów wyłonionych przez 
przedstawicieli w szkołach.  

Piotr Szereda 
 - W dotychczasowym statucie opiekuna MRM wyznaczał Prezydenta Miasta.  
W proponowanym Statucie opiekun MRM jest z wyboru? 
 
Stanisław Faber 
 - Stanowi tak zmiana ustawy o samorządzie gminnym. Rada Miasta dokonuje 
wyboru spośród kandydatów wskazanych przez MRM. Pojawia się jeszcze jedna 
kwestia do wyjaśnienia bo jest opiekun MRM wyznaczony we wcześniejszym trybie.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 
Ad.4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Jarosław Potępa 
 - Czy planowane są w przyszłym roku Dni Miasta? 
 
Anna Hetman 
 - Tak, prawdopodobnie w połowie czerwca.  
 
Jarosław Potępa 
 - Kiedy będzie otwarty dom dziennego pobytu dla seniorów? 
 
Anna Hetman 
 - Myślę, że od nowego roku dom powinien zacząć funkcjonować.  
 
Ad.5 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 17 listopada 2021 r.  
 
Protokół ostał przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.6 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji – Jarosław Potępa  podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji  
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa 
 


